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‘Svi mi govore da sam lud što nakon strašnih ozljeda razmišljam o

igranju’
 

 
Nogometaš Borca iz Imbriovca Sandro Rajić (24) jedan je od onih

igrača za koje zaista možemo reći kako nisu imali sreće s

ozljedama. Svi iz županijskog nogometa, ali i šire, koji su ikada

igrali s njim i protiv njega, znaju o kakvom je vrsnom nogometašu

riječ, no nekoliko teških ozljeda na dulje ga je vrijeme udaljilo s

nogometnih travnjaka. Rajića smo zatekli u rodnom Koledincu

gdje smo s njim popričali o situaciji u kojoj se nalazi i oporavku od

teške ozljede koja ga je udaljila od njegove velike ljubavi – igranja

nogometa.

 

 Ova je priča objavljena u ponedjeljak u tiskanom izdanju

Podravskog lista…

 

 Rajić je svoj nogometni put počeo u Slavenu sa šest godina. U Slavenovoj Školi nogometa prošao je sve selekcije.

 

 Otkrio ga Pavo Crnac

 

 – Prvi trener bio mi je Pavo Crnac koji je igrao u mom selu i slučajno me vidio kao klinca na igralištu poslije

utakmice kako nabijam loptu na gol. Sljedeći dan pozvao me na trening u Slaven i tako je sve počelo – prisjetio se

svojih nogometnih početaka Sandro Rajić. Nakon Slavena, na poziv trenera Želimira Mešnjaka otišao je u NK

Koprivnica gdje je igrao Treću HNL.

 

 – U NK-u Koprivnica proveo sam prekrasnih godinu dana i mislim da sam se pod vodstvom Želimira Mešnjaka

najviše isprofilirao kao igrač, on me uveo u seniorski nogomet i makar smo surađivali samo godinu dana, ostavio je

najveći utisak na mene, iznimno ga cijenim i danas smo ostali veliki prijatelji – kazao je Sandro Rajić i dodao kako

od ostalih trenera može izdvojiti Vedrana Medenjaka i Ivicu Sertica. Rajić nakon Koprivnice na poziv prijatelja Igora

Kragulja odlazi u Tomislav iz Drnja gdje se zadržao godinu dana, odakle je prešao u Borac iz Imbriovca čiji je igrač i

sada. Od lijepih trenutaka u dosadašnjem igranju nogometa Rajić je istaknuo titulu najboljeg strijelca čuvenog turnira

Kutija šibica koju je osvojio još kao ‘klinac’, a bilo je tu još nebrojeno turnira gdje je bio proglašen najboljim igračem

ili je bio najbolji strijelac, a za istaknuti je i finale Kupa s Borcem.

 

 – Bilo je puno odličnih igrača s kojima sam igrao, ali vjerojatno najveće ime je Bojan Vručina s kojim sam ostao i

dan danas veliki prijatelj i čujemo se redovno. Tu su još i Mario Oršić, Josip Fažon, Mario Rac i puno još pravih

majstora – istaknuo je Rajić. Nažalost, više traga od njegovih sjajnih igara u županijskom nogometu ostavile su

ozljede od kojih ga je prva teža zadesila još u kadetima Slavena.

 

 Dvije teške operacije

 

 – Puklo mi je desno koljeno i udaljilo me s terena na godinu i pol dana. Bilo je to stresno razdoblje, pogodilo me jer

sam bio praktički još dijete. Uspio sam se vratiti, no prošle godine puklo mi je nažalost kompletno lijevo koljeno.

Tada su mi se kroz glavu počele vrtjeti svakakve misli, je li to vrijedno svega. No, nogomet je moja najveća ljubav i

odlučio sam se na još jednu borbu i probati opet. Od prošlogodišnje ozljede imao sam dvije teške operacije nakon
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kojih moram zahvaliti svima koji su proteklih godinu dana mog oporavka bili uz mene, mojoj obitelji i jednoj osobi

koja će se prepoznati u ovim riječima, no koju neću imenovati, a koja je bila uz mene kroz cijelo ovo teško razdoblje

koje je konačno prošlo – naglasio je naš sugovornik.

 

 Oporavak teče odlično

 

 – Svi mi govore da sam “lud” jer uopće razmišljam dalje o igranju nogometa nakon tih užasnih operacija, ali

jednostavno ne mogu bez toga i želja je jača od svega. Nadam se iskreno da je ovo za mene kraj pehova i ovakvih

ozljeda. Oporavak za sada teče odlično, planiram se drugu polusezonu vratiti ili možda čak na ljeto. Ne mislim se

vraćati prije nego što ću biti 150 posto spreman. Strah od ovakvih užasnih ozljeda je nažalost prevelik. Nogomet u

našem kraju je sve bolji i bolji, prva i druga ŽNL dugo nisu bile ovako zanimljive – rekao je Rajić.

 

 Što se tiče ‘uvažanja igrača sa strane’, on nema negativan stav. Kako kaže, sve se manje djece želi baviti

nogometom, ‘došlo je takvo vrijeme’.
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